
Raadsvragen stavaza Cruyff Court Woerden

In juni 2022 is de motie met nummer M-053 door de gemeenteraad aangenomen. Deze motie ziet toe op 
het realiseren van een Cruyff Court of iets soortgelijks in Woerden. Bijna een jaar verder hebben de 
initiatiefnemers en de raadsleden nog geen inhoudelijke terugkoppeling gehad over de realisatie. In 
november 2022, december 2022 en januari 2023 is er door onze fractie verzocht om een inhoudelijke 
terugkoppeling, maar deze blijft uit. In januari 2023 is er zelfs aangegeven dat de uitwerking van dit 
voorstel binnen twee maanden aan de raad zal worden voorgelegd. Tot op heden blijft een voorstel uit. 
Van de wethouder hebben wij begrepen dat een gebrek aan ambtelijke capaciteit reden is voor het 
uitblijven. Wij kunnen hier begrip voor opbrengen en de jongeren ook. Daarnaast is ondergetekende 
benaderd door de Cruyff Foundation en uit dat gesprek is gebleken dat er tot op heden nog geen contact 
is gelegd vanuit het college. Verder is aangegeven dat de kosten voor het realiseren van een Cruyff Court 
minimaal € 160.000 kost. 

De jongeren willen tot aan de realisatie van een Cruyff Court of iets soortgelijks wel alvast de mogelijkheid
hebben om te voetballen op kunstgras. Aangezien er in Woerden genoeg sportverenigingen zijn die 
voorzien zijn van kunstgras en niet de gehele dag worden gebruikt, hopen de jongeren deze zomer 
hiervan gebruik te maken.  

Naar aanleiding van bovenstaande hebben wij de volgende vragen:

1. Binnen welke termijn is het college voornemens om de gemeenteraad van een voorstel te voorzien met
betrekking tot de Cruyff Court of iets soortgelijks? 

2. Klopt het dat er nog geen contact is geweest met de Cruyff Foundation? Zo ja, Komt dit door een 
gebrek aan ambtelijke capaciteit? 

3. Is het college het met ondergetekende eens dat de focus vooral gelegd moet worden op het 
ombouwen van (een) bestaand(e) voetbalveldje(s) en deze te voorzien van kunstgras en hekwerk nu het 
realiseren van een Cruyff Court minimaal € 160.000 bedraagt? 

4. Kan het college toezeggen dat jongeren/inwoners deze zomer (en daarna) gebruik kunnen maken van 
de kunstgrasvelden van een sportvereniging op vooraf vastgestelde en afgestemde tijden onder toeziend 
oog van het jongerenwerk of andere maatschappelijke en/of betrouwbare organisaties/partners? 


